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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 2/19 DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
DEL PATRONAT MUNICIPAL DEL MUSEU DEL CÀNTIR D’ARGENTONA, CELEBRADA EL 
DIA 20 DE FEBRER DE 2019 
 
Assistents:    President: Sr. Àngel Puig Boltà 
      Vocals: Sr. Oriol Calvo Vergés  

Sr. Enric Traby Isalgue 
Sr. Joan Guardia Amatller  
Sr. Joan Carles Belso Boba  
Sra. Montserrat Brugal Piñol 

 
Actua com a secretària, per delegació, la Sra. Fàtima Gallemí Bravo. 
 
Havent-hi el quòrum de constitució, d’acord amb el que estableix l’article 20è dels estatuts 
vigents del Patronat, quan falten cinc minuts per tres quarts de set del vespre el president obre 
la sessió d’acord amb l’ordre del dia establert. 
 
 
1.- Aprovació acta anterior núm. 1/19 
 
Coneguts pels assistents l’esborrany de l’acta 1/19 de data 23 de gener de 2019, s’aprova per 
unanimitat. 
 
 
2.- Informacions d’actualitat a càrrec del President i del Director-Gerent 
 
El Sr. Àngel Puig informa als assistents del tema del personal del Museu. Comença fent un 
repàs de la situació del personal qui s’ha d’equiparar al personal de l’Ajuntament, però hi ha 
hagut massa lentitud, i s’ha anat deixant passar. Cal buscar vies alternatives.  
Recorda que s’han fet reunions amb l’Alcalde, demandes des del Patronat, que hi ha hagut 
canvis de tècniques a Recursos Humans, que es van preparar i revisar les fitxes d’acord amb 
l’Estudi de Llocs de Treball que es va fer a l’Ajuntament,... tot un seguit d’actuacions o 
situacions però que encara no han portat a obtenir resultats, provocant una situació del 
personal descontent i decebut, una sensació d’injustícia.  
Principalment el Sr. Joan Eixarch, qui ha dit que deixa de fer les tasques que no li pertoquen 
(exemple: estarà a la botiga fent només de conserge), i qui està pendent de reunir-se amb un 
advocat. També ha comentat, davant d’aquesta lentitud, que no es compti amb ell per les 
tasques de la Fira. 
El Sr. Àngel Puig, amb la finalitat de trobar alternatives, ho va comentar amb el Director Gerent, 
qui s’ho està mirant. Hi ha la possibilitat de prioritzar el pagar d’acord amb les feines que es fa, 
tot revisant partides i combinacions d’aquestes.  
També informa que s’ha parlat amb la Tècnica de Recursos Humans per tal de cercar una 
solució al problema. 
 
El Sr. Oriol Calvo ja va informar que hi ha un decalatge entre les tasques que corresponen al 
personal i les que es realment fan, i en el cas del Sr. Joan Eixarch es realitzen tasques per 
sobre de les pròpies d’un conserge. 
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La Sra. Montserrat Brugal, comenta que cal resoldre aquest tema, ja que al Patronat li convé 
que es facin aquestes feines. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que, independentment del tema econòmic, cal resoldre la 
qualificació dels llocs de treball, per tal que s’ajustin a les tasques reals. Proposa amortitzar el 
lloc de treball de conserge i crear la plaça d’auxiliar tècnic de museus. 
 
La Sra. Montserrat Brugal pregunta si els treballadors estan equiparats en la jornada laboral, i el 
Sr. Oriol Calvo respon que sí, amb sous i horaris, però no amb avantatges socials, que depenen 
del conveni i en les tasques a dur a terme. Comenta una altra proposta, que seria durant aquest 
impàs fins a l’equiparació, que es reconegui cada mes una gratificació per les tasques fetes de 
més. 
 
El Sr. Joan Guàrdia recorda la possibilitat, que ja es va comentar, de que desaparegui el 
Patronat, i així el tema del personal quedaria resolt, i el Sr, Oriol Calvo respon que és un tema 
que s’hi està treballant, però que això no resoldria el decalatge entre feines fetes i qualificació 
dels llocs de treball. 
 
El Sr. Joan Guàrdia comenta que el més immediat seria amortitzar la plaça de conserge, i 
crear-ne una de nova. No veu clar el tema de les partides, i poder pagar sou, són diners 
subjectes a la Seguretat Social, IRPF,.... Considera que la solució no passa per pagar un 
complement. 
 
El Sr. Joan Carles Belso comenta que depèn del que es pugui amortitzar i crear. Recorda que 
un cop s’accepti la plaça, s’haurà d’aprovar, i també comenta que s’hauria de buscar alguna 
manera de pagar la feina extraordinària. 
 
El Sr. Àngel Puig comenta que la proposta de crear una nova plaça hauria de passar per la 
Junta, i desconeix exactament la tramitació. En relació a un complement en relació a la Fira i 
altres tasques extres, s’hauria de calcular la dedicació i tasques, i es podria repartir per mesos. 
 
Es debat entre els assistents aquest tema: com es podria fer, si cal modificació de crèdit, si cal 
recolzament de tot el Patronat,... 
 
Davant de tot l’exposat, els assistents acorden portar aquest tema a la propera Junta del 
Patronat Municipal del Museu del Càntir. 
 
 
3.- Aprovació relació de despeses número 2/2019 
 
El Sr. Oriol Calvo informa que la proposta d’aprovació de relació de despeses, que es va enviar 
junt amb la convocatòria, s’ha retirat donat que hi ha un canvi en relació de despeses. Es van 
incloure factures d’anys anteriors, entre elles una factura de llum de l’any 2016 i factures 
d’alarma de l’any 2018. Per tant, cal retirar aquestes factures i fer una nova relació. 
 
Així doncs, es retira aquest punt de l’ordre del dia, i es passarà a aprovació la nova relació per 
urgències. 
 



 

 
       Plaça de l’Església, 9 
          08310 Argentona  (Barcelona) 
          Tel. 93 797 27 32 
          Fax: 93 797 08 00 
          e-mail: correu@museucantir.org 
          www.museucantir.org 
 

  
 
 
4.- Urgències  
 
El Sr. Oriol Calvo, informa en relació a la nova relació de despeses comentada en el punt 
anterior. 
 
Així doncs, fora de convocatòria i prèvia declaració d’urgència formulada, que és aprovada per 
tots els assistents, es dóna compte de la següent proposta:  
 
“ 4.1.-  Aprovació relació de despeses número 2/2019 
 
Vist l'expedient 2/2019 tramitat pel Servei d'Intervenció per tal de complimentar el que disposa 
l'article 214 del RD 2/2004 de 5 de març pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, i les bases d'execució del pressupost per a l’aprovació de la relació de factures 
assumides per la Corporació, a la Comissió Permanent del Patronat Municipal proposo l’adopció 
dels següents  
 
    A C O R D S 
 
Primer.- Aprovar la relació adjunta de factures número 2/2019 en les quanties i amb càrrec a les 
partides pressupostàries relacionades en el document adjunt per un import total de 7.798,05€. 
 
Segon.- Autoritzar, Disposar i Reconèixer les obligacions (ADO) per import total de 7.205,45€.a 
favor dels tercers i pels conceptes relacionats en el document adjunt. 
 
Tercer.- Donar compte dels precedents acords als serveis d'Intervenció i de Tresoreria - 
Comptabilitat als efectes escaients.” 
 
Es comenta entre els assistents diferents despeses com l’ascensor, neteja, càntirs de l’any 
passat, material escola de ceràmica,.... 
 
El Sr. Joan Guàrdia comenta el que recull, reiteradament, l’informe d’intervenció en relació a 
serveis que s’han de licitar i adjudicar. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que s’està tramitant el tema de la neteja, i que el tema del 
manteniment del programa (MuseumPlus) s’ha de licitar, tot i que resulta complicat pel poc 
import que representa. 
 
Els assistents comenten que junt a l’informe d’intervenció hi ha un informe complementari de la 
relació 15/2018, i demanen s’aclareixi aquest en la propera sessió.  
 
Sotmesa a votació l’anterior proposta, s’aprova per 5 vots a favor (Sr. Àngel Puig Boltà, Sr. Oriol 
Calvo Vergés, Sr. Enric Traby Isalgue, Sr. Joan Guardia Amatller, i Sr. Joan Carles Belso Boba) 
i 1 abstenció (Sra. Montserrat Brugal Piñol), qui comenta que votarà en contra de les propostes, 
fins que no es resolgui el tema dels treballadors. 
 
El Sr. Enric Traby pregunta què abasta el programa informàtic que s’ha anomenat, i el Sr. Oriol 
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Calvo respon que en aquest programa es recullen 4.500 fitxes, que són les informacions de les 
peces del Museu, tot i això, s’hauria de fer adaptació per a que tothom ho pogués consultar on-
line. 
 
La Sra. Montserrat Brugal proposa que es parli amb la interventora per resoldre aquesta 
licitació, donat l’import que representa. 
 
El Sr. Enric Traby pregunta si es fa copia de seguretat, i el Sr. Oriol Calvo respon que sí, i a 
més 1 cop a l’any s’envia al Registre de la Generalitat. 
 
El Sr. Enric Traby comenta, relacionant aquets tema amb la Biblioteca, la possibilitat de fer un 
programa integral, si s’acceptaria, i el Sr. Oriol Calvo respon que són programes propis, i que 
per una banda van les col·leccions i per una altra les revistes. 
 
El Sr. Enric Traby pregunta per l’assegurança, i el Sr. Oriol Calvo respon que s’ha de treure a 
concurs. 
 
El Sr. Oriol Calvo informa en relació a diferents factures de la VEGAP (Visual Entidad de 
Gestión de Artistas Plásticos) que s’han rebut en referència a l’exposició “Guinovart matèric” 
amb obres de la Col·lecció Bassat. Comenta que s’han rebut moltes factures per haver utilitzat 
les imatges de l’exposició per a fer-ne difusió, en cartells, per mails,... cosa que ha fet que per 
cada element utilitzat s’hagi generat una factura. Informa de la relació d’aquestes, ja que s’han 
de pagar uns mínims, resultant més de 1.000 euros en total. No està d’acord en signar 
aquestes factures, tot i que no es nega a pagar-les. Sembla que la família no ho entenen, però 
ho considera un abús. 
 
Es debat entre els assistents i es considera, donat l’import abusiu, que no s’hauria de pagar, i el 
Sr. Joan Guàrdia proposa portar-ho a la propera Junta. S’acorda porta-ho a ratificar a la propera 
Junta. 
 
 
5.- Precs i preguntes 
 
No se’n formula cap. 

 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, es tanca la sessió per ordre del president, quan són dos 
quarts de vuit del vespre, en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a secretària delegada 
certifico. 
 
 
El president      La secretària delegada 
Àngel Puig Boltà     Fàtima Gallemí Bravo 


